

Styre møte Skjåk Hestlag 11.04.2024

Desse møtte: Randi Grete, Lovise, Marit, Kajsa, Mona, Ulf, Malene

Saksliste

1: Informere om ny lovnorm til alle nye og gamle i styret. Gjennomgang av kven som ønsker å være med i sitt verv i styret, ut sin tid, selv om dette ikke er et krav lengre. Kravet til styret nå er: Leder, nestleder, kasserer og styremedlem. Men det ble bestemt på årsmøtet at alle som hadde takket ja til verv selvfølgelig er velkomne til å sitte sin valgte tid. Det er vi bare glade for.

- Referat er ikke kome ut frå årsmøte, men alle papir er klare.
- Marit vil fortsetje ut sitt verv, Lovise er satt inn som styremedlem i idrettsrådet Skjåk IL og er difor med viare, Kajsa blir også med.

2: Styre møter i klubbåret som kommer. Ønske og forslag fra leder om å strukturere og planlegge de nødvendige møtene for året allerede nå og frem til årsmøtet neste år.

- Ynskje om å ha ei grov oversikt over møtene vi treng ut året. Kor mange vi treng eller burde ha.
- Noko færre møte enn fjordåret, om vi klarer å ha god oversikt mellom møtene. Viktig å strukturere for å planlegge tidlegare.
- Legge det opp til forkant av sesonger/større møter
- Ein treff i desember for å klargjere til nyåret for å forberede.
- Eitt møte ved skulestart – planlegge haustsesong, klargjering ang aktivitetar
- Mai
- Rett over nyåret/februar – forkant av årsmøte
- Årsmøte i byrjinga av Mars

3: Snakke litt om hvordan vi ønsker å jobbe og gjennomføre på styre møter. Faste saker? Hvordan liker dere å jobbe?

- Ein fast sjekk ved styremøter – epost, kasserar får meddele inn/ut av konto, søknader(søknadsansvarleg), oppsummering av det som er gjort frå sist møte.
- Systematisering inne i messengerchatten, korleis kan vi få til dette på ein god måte? Ynskjer å være mindre avhengig av fysiske møter, men arbeide gjennom
- Opprette ei FB side for å systematisere og få ei betre oversikt over ulike saker og diskusjonar.

4: Skrivning av referater. Gjennomgang på hvordan slik at de ikke faller bort. Og hvordan kan vi sikre oss at arbeid mellom styremøtene blir med i referat?

- Få lagt ut referat når møtet er ferdig, slik at det blir gjort. Skrive sakliste inn før møtet byrjar for å sikre effektivt arbeid under møtet.
- Linke referat ut på FB side når det er ute på heimeside.
- Mellom møtene, protokollføre dei oppgåvene som er gjennomført. Ynskjer å få med dette i sakslister og referat.

5: Gjennomgang medlemmar

- 47 medlemmar per dags dato

6: E post Gjennomgang

- Reklame er det som er kome inn.

7: Kasserer gjennomgang

- Eitt medlemskap, og noko leie av bane.
- Regning på brøyting/vedlikehald på bana

8: Organisasjons kartet vårt med rolle beskrivelser.

- Gjennomgått og forstått av dei som tek på seg ansvaret.
- Namn på ansvarleg er innskrive.

9: Bestemme representant til ting og Idrettsråd. Forslag om Lovise.

- Lovise tek på seg rolla.

10: Søknader i året som kommer (RG informerer om samarbeidet med Skjåk IL her)

- Elin Sperstad og Mona Falling vil sjå seg opp på relevante midler.
- Setje opp ei liste på det vi treng
- Vi er med på idrettsveka i regi av Skjåk IL (veke 26)
- Skjåk Hestlag skal bli delvis under Skjåk IL og vi har difor noko samarbeid med Idrettslaget.
- Skjåk Hestlag må finne ei metode på å fange opp dei som ikkje har eigen hest eller økonomi til å gå i rideskule. Eit lågterskel tilbod/ alternativ.

11: Skulle vi prøvd å lage oss faste sponsor avtaler?

- Klubbklede
- Faste penger inn for å ha ein minimum å rutte med.
- Reklamere nede på bane og på klede.
- Det å ha noko inn for å kunne setje ein betre pris på ulike tilstelninger.
- Per nå er inntekt frå medlemmar. Evt ved arrangement eller utleie av bane.
- Ha litt meir aktivitet på anlegg, meir synlegheit før vi etterspør.

12: Annlegget vårt... Dugnad, ny brakke/restaurere den vi har, innvisteringer, teste ny slodden m.m. Paddocken , veien til banen.

- Kor mykje skal vi leggje inn i bane på vinterhalvåret. Prat om å gruse opp, men her er det viktig å bruke fornufta i forhold til dekke som kjem under uansett.
- Ta kontakt med Flåkløya sendeplåtelag ang. vegen og vedlikehald.
- Vi må ha ein dugnad, stelle i stand rundpaddocken. Fulle i masse. Har det vore misforståing mellom entreprenør og ansvarleg mtp at det skulle vore fiksa under same runde som ridebana? **Malene skal undersøkje dette**
- Randi Grete vil finne dato.
- Fikse øvre utvendig gjerde. Sette opp gjerdet som er nedsaga etter frakting av materiell for bygging av lavvo til discgolf bane.
- Måle baneinngjerding i kvitt.
- Den gamle massa frå rundpaddocken kan nyttast til å fylle i bulker og hol nede ved bindingsbommene.
- Bestille nye bokstaver? Det er noko vi treng, Mona bestiller. 20x40 bane held da vi har resterende til større bane.
- Pusse og måle oppat skilt.

- Greipoppheng
- Brakka: Kveksbol og vatn kjem inn. Kan stelle den vi har. Ynskje er å kunne ha eit krypin og ei fullverdig brakke.
- Vi veit ikkje heilt kor mykje pengar vi skal legge ned i å bestille ny.
- Kan søke om midler for brakke og strøm.
- Ynskje om å kunne ha batteri og solcelle.
- Kan huset nede ved bana leiest? Da har vi toalett, lager, varmebod, strøm og vatn.
- Skal vi ta moms ved å leie ut anlegget? **Høre ved Hans Sæter - Malene**

13: Trenings tilbud/helger med Cecilie og Øydis. Bestemme priser.

- Etterspørsel på ulike treninger ila året.
- Samling med Cecilie i Juni
- 10.000 for ei helg med Cecilie, ryttertrenoing, og ein til ein trening.
- Forskjell på pris, medlem og ikkje-medlem.
- 600,- for å leie Gruppasal Skjåk treningscenter
- Samling med Øydis i September

14: Utvidet Klubbstevne i haust?

- Absolutt!
- Møte medlemmane sine ynskjer og treningsaktiviteter.
- Samle klubbane i Norddalen for å lage ein felles arena for barn/unge som har felles interesse.

15: Løshoppings dag. Tilby oppsatt bane til alle. Invitere nabo klubbene.

- Kan dette samkjørast med dugnad?
- Ikkje lage for stort arrangement no, men kan legge ut informasjon om at det vil bli satt opp ei løshoppingsbane i forbindelse med.
- Starte med ein samenkost, men kan ta steget vidare til arrangement ved seinare anledning.

16: Endring av priser for utleie av anlegg, spesielt hel dag.

- Hever pris på utleie av hele anlegget til kr. 1500,- (ink etterarbeid, slodding, rydding etc.) (eks. utleie av utstyr) frå og med 11.04.2024
-

17: Gjøre merkbare forskjeller i pris til medlemmer/ikke medlemmer ved kurs og arrangement.

- For å vise at vi setter pris på medlemmane

Annet:

- Regel for gjentakende hendelser ved å benytte anlegget utan å betale/vere medlemmar
- Få opp informasjon ang betaling og reglement nede på anlegget.
- Hente inn politiattest frå faste trenere.